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Do 20 tysięcy wzrosła liczba złożonych przez mieszkańców wniosków do planu ogólnego. Wnioski te

zostały już zarejestrowane w systemie zarządzania dokumentacją.

Chociaż termin ich składania upłynął 30 czerwca, ale bezpośrednio do Wydziału Planowania

Przestrzennego UMK wnioski były dostarczane jeszcze przez dwa tygodnie ze stacjonarnych

punktów obsługi mieszkańców z różnych części Krakowa. Już około 70 proc. wniosków zostało

zarejestrowanych graficznie przez zespół opracowujący dokument, tak aby przygotować do

wprowadzenia na mapę.

– Dziękuję mieszkańcom za zaangażowanie. Ogromna liczba złożonych wniosków pokazuje, że

krakowianie są zainteresowani współtworzeniem tego dokumentu oraz wpływem na to, jak

będzie wyglądać miasto w przyszłości – mówi prezydent Krakowa Aleksander Miszalski.

Mniej więcej połowa spośród tych wniosków dotyczy zachowania istniejących terenów zielonych.

Szczególne zainteresowanie w tym zakresie wykazali działkowicze, którzy zawnioskowali o

dalszą ochronę rodzinnych ogrodów działkowych. Drugą grupę stanowią wnioski o tereny

inwestycyjne, w których dominują wnioski o zabudowę mieszkaniową jednorodzinną.

Na przełomie 2024 i 2025 r. planowane jest sporządzenie projekt planu ogólnego, a następnie

zostanie on przedstawiony mieszkańcom, którzy będą mogli zapoznać się z jego ustaleniami i

ewentualnie złożyć do niego swoje postulaty.
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